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Vooraf geblaft  

 

et het zilveren jubileum in zicht, leek het passend om de geschiedenis van Will to Please op 

papier te zetten. Wellicht zouden de documenten nu nog gemakkelijk toegankelijk zijn , de 

mensen van weleer nog aanspreekbaar. Deden we het nu niet dan zou veel waarschijnlijk tussen de 

plooien van de geschiedenis verdwijnen. 

 

Omdat er zich geen andere kandidaten hebben aangediend , ben ik dan maar zelf in de archieven 

gedoken. Eerlijk is eerlijk : heel veel spontane medewerking was er niet. Veel documenten zijn in de 

loop van de jaren niet systematisch bewaard, van besturen en commissies zijn niet altijd verslagen 

bijgehouden. Daarnaast zijn bepaalde oude wonden nog niet helemaal geheeld en sommigen 

worden blijkbaar niet graag meer herinnerd aan het verleden. Het project stond dan ook 

herhaaldelijk op kantelen. Gelukkig had ik door de jaren heen een volledige collectie van alle 

tijdschriftjes verzameld. Dankzij die Rapporteurs en met wat ikzelf nog wist of uit gesprekken kon 

oppikken, kon ik de rode draad doorheen 25 jaar clubgebeuren nog net volgen . 

 

Dat is de reden waarom het verslag wellicht niet volledig objectief of wetenschappelijk te noemen 

is. Op verschillende momenten heb ik er een persoonlijke draai moeten aan geven om het verhaal 

leesbaar te houden. De lezer wordt verzocht hiermee rekening te houden. 

 

Anderzijds wens ik toch die mensen te bedanken die door fotoôs, een tekst, een doos documenten of 

een anekdote, hebben bijgedragen. Tevens gaat mijn dank uit naar zij die ontelbare uren van hun 

vrije tijd hebben opgeofferd voor de club. Enkelen zullen in de tekst genoemd worden, vele anderen 

wellicht niet. Het is immers in dit kort bestek onmogelijk iedereen aan bod te laten komen. Onze 

appreciatie voor hen is daarom niet minder. 

 

De retriever is intussen immens populair geworden. Misschien zelfs ñt®ò. Daarmee ontsnapt hij 

niet aan de tijdsgeest. Honden zijn commercieel interessant 

geworden, soms een wegwerpproduct of een statussymbool. Het 

uiterlijk primeert te vaak op de capaciteiten. De relatie baas-hond 

ligt nu fundamenteel anders dan in de tijd dat honden nog 

werkinstrumenten waren. Vermenselijking van het dier is een van de 

gevolgen hiervan.  

Gelukkig is er een kleine, maar groeiend groep liefhebbers, die met 

hun retriever proberen invulling te geven aan de oorspronkelijk 

bedoeling van het ras. De retriever is een rustige jachthond die wordt 

ingezet na het schot waarbij hij snel , efficiënt en met een minimale 

verstoring van het jachtrevier, het aangeschoten wild in de hand moet 

apporteren. Deze culturele en genetische erfenis doorgeven , is de 

taak voor de komende vijfentwintig jaar.  

 

 

 

 

Freddy Quackelbeen 

Redacteur De Rapporteur 

 

M 
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Wat vooraf ging.  

 

e retrieverclub Will to Please bestaat in 2013 vijfentwintig jaar. Stichters en bezielers van het 

eerste uur waren Ginette en John Huyghebaert. Toen de club 20 jaar oud was hadden we een 

uitgebreid gesprek met hen.  

 

John begon toen zijn verhaal met te wijzen op het belang van het ñTOEVALò in een mensenleven. 

Door een dergelijk dubbel toeval is onze club ontstaan. Midden de jaren zeventig had hij zijn eerste 

labrador gekocht en aangezien er op dat moment weinig hondenclubs waren in West-Vlaanderen, 

ging hij trainen bij ñKynos klubò in Heule. Korte tijd later stond hij al zelf als lesgever op het veld 

en werd hij er ook bestuurslid.  

 

Op een gegeven moment kwam iemand met een golden retriever bij hem les volgen. Na de training 

kwam het tot een gesprek. Betrokkene bleek Rob Huybrechts te zijn, de man die met de 

ñKroonkennelò de ñGoldenò in onze streek lanceerde.  

 

Rob importeerde even later vanuit Engeland een reu.  Tussen al zijn teven bleek dat toch niet echt 

ideaal te zijn en hij stelde voor aan Ginette en John om de reu bij hen te nemen en op te leiden. 

 

 

Begin jaren tachtig woonden zij 

nog in Roeselare maar ze waren 

al een tijdje op zoek naar een 

woonst dichter bij de zee. Via 

een professioneel contact kwam 

John aan de weet dat er een 

fermette te huur was in 

Vlissegem met een grote tuin en 

op de boerenbuiten, ideaal dus 

voor hondenliefhebbers. Bij 

bezoek ter plaatse was het liefde 

op het eerste zicht en het 

huurcontract werd spoedig 

getekend.  

 

Wat wilde nu het toeval ? De 

naaste buurman bleek niemand 

minder te zijn dan Rob 

Huybrechts. Deze laatste had een terrein van bijna 2ha aan de Westernieuwweg in Houtave ( baan 

Brugge ï Oostende) en liep met plannen rond om een Goldenclub op te richten.  

 

De ñVlaamse wetmatigheidò ; waar men met drie een pint drinkt, sticht men een vereniging stak 

haar kop op. Samen met nog enkele enthousiastelingen richtten Rob en John hun hondenschool op. 

Elke zaterdagmiddag werd er getraind door een groeiend aantal goldenliefhebbers.  

  

D 
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Het officieel gedeelte verliep echter niet van een leien dakje. Een erkenning van St Hubertus 

(KKUSH) bekomen als trainingsclub gericht op één ras was geen evidentie. Op dat moment bestond 

al de ñBelgian Retriever Clubò (gesticht in 1968) die alle retrievers vertegenwoordigde binnen de 

Belgische kynologie. Uiteindelijk werd een compromis bereikt.  De nieuwe club mocht onder geen 

beding alleen met goldens werken maar moest ook andere honden toelaten. Onder die voorwaarde 

kon de nieuwe club een erkenningnummer bekomen bij de KKUSH. De nieuwe club kon 

trainingsdagen houden, maar activiteiten zoals workingtest, jachthondenproeven en een 

veldwedstrijd voor retrievers, konden alleen mits toestemming en samenwerking met de Belgian 

Retriever Club. John werd door de Raad van Beheer van de BRC benoemd als regionaal 

verantwoordelijke BRC, afdeling West-Vlaanderen. 

 

Fille Exelmans, die in 1984 zijn eerste golden kocht bij zijn familielid Rob, schreef hier twintig jaar 

later over: ñ Dus richtte Rob ergens in 1983 dan maar een vereniging op met een naam die naar het 

GOUD van de golden verwees en eerder toevallig iets wat de verbondenheid met de jacht 

aantoonde. Want laat het duidelijk zijn dat Rob geen kaas gegeten had van jacht of jachthonden. De 

Gouden Jachthoorn werd opgericht als een gehoorzaamheidsschool die open stond en voor de 

Maatschappij ook moest openstaan voor alle hondenrassen. Maar in werkelijkheid werden alleen 

Golden Retrievers toegelaten en werd op een handig verpakte manier verborgen getimmerd aan het 

tot stand brengen van een rasvereniging voor de Golden Retriever.ò  

 

Op 26 augustus 1984 hield de nieuwe club 

haar ñ Eerste Feest van de Gouden 

Jachthoornò de voorloper van de huidige 

WTP-Happening. Er waren niet minder dan 

80 honden ingeschreven.  

 

Het hoeft geen betoog dat de 

ñKroonkennelò de Golden Retrievers in 

West-Vlaanderen hebben gepopulariseerd. 

In vele stambomen zal men honden van die 

kennel terugvinden.   

 

John had hierover een leuke anekdote: ñ Op 

de hoek van de Markt in Brugge , waar je 

naar de Eiermarkt doorsteekt, was 

toentertijd een sportwinkel gevestigd. De 

winkelier had 2 ñKroonkennelò-goldens die 

permanent buiten lagen aan weerszijden van 

de deur, als leeuwen voor een 

Boeddhistische tempel. Toen was een golden 

nog vrij uniek in het straatbeeld. Vele 

passanten waren zo gecharmeerd door die 2 

lieve honden dat zij de winkel binnenstapten 

om te vragen welke honden dat wel waren 

en waar men ze kon kopen. ñ 

  

Rasgroep 8: Retrievers en Waterhonden. 
 
Sectie Retrievers: 
 
¶ Chesapeake Bay retriever  
¶ Curly coated retriever  
¶ Flatcoated retriever  
¶ Golden retriever  
¶ Labrador retriever  
¶ Nova Scotia Duck Tolling retriever of T́ollerµ  
 
Retrievers werken na het schot en moeten dus een 
portie kalmte en geduld hebben. Ze zijn dol op 
apporteren.  
 
 

FCI 
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Boven de doopvont.  

n de Gouden Jachthoorn  verliep het niet anders dan bij een doorsnee Vlaamse vereniging. Na 

stichting, opbouw en groei kwamen er een aantal discussies . Rob Huybrechts was geen 

gemakkelijk mens . Hij werd omschreven als : ñEen gedreven en eigenzinnig man die zelden van 

zijn principes afweek.ò 
2
. Maar dat zijn natuurlijk ook de kenmerken voor mensen die een verschil 

maken in het leven. Daarbij werd Rob ziek in 1988 en verkocht hij een aantal honden. Intussen had 

Fille Exelmans reeds een soort ñgedoogdeò afdeling opgericht in Zichem en in 1991 zou de 

maatschappelijke zetel daarheen ook verhuizen en verder uitgroeien tot een Europese topclub voor 

werkende retrievers. 

 

Intussen kwamen er in 1988 gesprekken op gang tussen enkele bestuursleden van ñDe Gouden 

Jachthoornò en enkele leden o/a  met Jacques Declercq en Mia Vanacker van de kennel ñVan de 

Hallemolenò. Ook zij hadden een groot terrein en er werd een akkoord gesloten in samenspraak 

met de leden om bij hen een 

nieuwe trainingsclub voor 

retrievers op te richten. Het 

moet zijn dat er 

voorafgaandelijk de nodige 

strubbelingen waren want in 

zijn eerste voorwoord tot het 

nieuwe clubblad schreef de 

voorzitter : ñ Toen ik eind 

vorig jaar, enigszins verbolgen, 

de woorden opperde van ó nu is 

het genoeg geweest en ik begin 

terug in een andere sfeer, met 

democratische inborstô, had ik 

er geen flauw vermoeden van 

dat zoveel mensen met mij 

dezelfde gedachte deelden.ò  

 

Op 4 december 1988 werd de nieuwe club boven de doopvont gehouden onder de naam ñ Golden 

Hondenklub Damme ñ. Het bestuur van de nieuwe club bestond uit John Huyghebaert ( voorzitter) 

, Daniël Tobias ( vice-voorzitter), Boudewijn Van Vlaenderen ( secretaris),  Anne Lanssens-Deloof 

( penningmeester), André Bastien, Jacques Sercu en Annie Malengier. Het secretariaatsambt ging 

korte tijd later over in de handen van Eric Van Ryckeghem die deze taak gedurende meer dan 10 

jaar op een voortreffelijke manier zou vervullen.   

 

Er werd een erkenningsnummer aangevraagd bij de KKUSH. Probleem bleek de naamkeuze te zijn 

ñGolden Hondenklub Dammeò (inderdaad met K in klub). Die werd niet aanvaard door de V.d.A 

(KKUSH). Als reden werd opgegeven : het woord ñGoldenògaf de indruk dat er alleen maar met 

goldens zou kunnen getraind worden, terwijl de club moest toegankelijk zijn voor alle 

retrieverrassen.  

 

Ginette kwam plots met het idee om de club òWill To Pleaseò te noemen, naar een van de 

voornaamste karaktertrekken van alle retrievers: òDe wil om voor hun baas te behagen!ò Zo draagt 

de titelbladzijde van de twee eerste nummers van het clubblaadje de eerste naam en vanaf nummer 

drie prijkt ñ Will to Please ï Sijsele-Damme ñ in het logo. De club kreeg het nummer 905 

toegekend en kon activiteiten ontplooien in diverse secties 2A (= jachthonden retrievers), 4A 

(tentoonstellingen) en  4B (gehoorzaamheid).  

I 
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Zij kreeg op 5 juni 1989 van de heer Johnny Misselyn namens de Vergadering der Afgevaardigden 

van de KKUSH een schrijven waarbij haar aanvaarding op proef voor één jaar werd bevestigd. 

 

Nog altijd moest er samengewerkt worden met de Belgian Retriever Club. Pas veel later na de 

stichting van de Golden Retriever Club België (GRCB) kwam een einde aan dit patroonschap. De 

regioôs werden opgedoekt en de trainingsclubs voor retrievers kregen autonome bevoegdheid om 

gehomologeerde activiteiten zelf te organiseren en 

zelf de toelating hiervoor aan te vragen bij de 

KKUSH. 

  

De statuten van de vereniging zonder winstoogmerk 

werden op 27 april 1989 gepubliceerd in de bijlagen 

van het Belgisch Staatsblad. Als benaming werd ñ 

Golden-Hondenclub Dammeò gebruikt. Enkele 

maanden later kwam er een nieuwe publicatie om de 

naamsverandering bekend te maken. De stichters 

staan trouwens nog altijd vermeld in de huidige 

statuten en zij hebben er toen extra op toegezien dat 

bestuurders van de VZW onpartijdig zouden zijn. Zo 

werden als bestuurslid uitgesloten de mensen die ooit 

minstens één nestje gefokt hadden zowel als de uitbaters van het clublokaal of eigenaars van het 

terrein.  

 

Een vliegende start  

e nieuwe club kreeg haar vaste stek aan de Antwerpse Heirweg 24 in Sijsele waar een stalling 

omgebouwd werd tot clubhuis. Mia Van Acker baatte de kantine uit, onder de veelzeggende 

naam: òThe Golden Innò. Daar kon men terecht voor een drankje voor en na de training. Er was ook 

een ruime shop met hondenvoeding, verzorgings- en trainingsartikelen, prullaria en boeken. Op het 

grote domein kon men terecht op een gehoorzaamheidsterrein en een afzonderlijk puppyperkje. 

Daarachter lag een grote vijver en een ruw veld waarop jachtinitiatie kon gegeven worden. In het 

juridisch contract tussen de eigenaars en de gebruikers werden de voorwaarden vastgelegd. 

Achteraf bekeken moet men toegeven dat er voor de VZW vooral plichten na te komen waren. 

Ofschoon geen lid van het bestuur, dwongen de terreineigenaars wel af dat zij alle 

bestuursvergadering konden bijwonen. 

 

òWill To Pleaseò bleek meteen een schot in de roos te zijn. In februari 1989 waren er al 137 

werkende leden. Tegen het einde van datzelfde jaar zou dit al uitgroeien naar 200. Er werd meteen 

gekozen om twee keer per week gehoorzaamheidslessen te geven voor pups, A, B en C-klas en dit 

op woensdagavond en zaterdagnamiddag. Een achttal instructeurs stelden zich ter beschikking van 

de clubleden: John Huyghebaert, André Bastien, Rudo Desodt, Erwin Ketels, Daniël Tobias, 

Annemie Gruyaert, Rita Depreeuw en Bernard Lanssens. Op 4 februari 1989 werden op het nieuwe 

terrein de eerste overgangsproeven gedaan. Norbert Staelens met Lagio ging van B naar C, terwijl 

Jacques Declerck (Marouf) en Michelle Rossenu (Merlijn) de overgang van A naar B deden. Er 

werd ook een feestcommissie, een redactiecommissie en een jachtcommissie opgericht. Medelid Jan 

Bertels stelde zich kandidaat voor het bestuur van de Belgian Retriever Club en werd meteen 

verkozen. 

 

Voor het eerste werkjaar publiceerde men meteen een indrukwekkende kalender met allerlei 

activiteiten zowel ñernstigeò als ñontspannendeò. 

 

D 

Stichters van VZW Will to Please 
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Intussen had John niet alleen aandacht besteed aan de aspecten gehoorzaamheid, show en fok, maar 

wilde ook verder ñwerkenò met retrievers . Ten tijde van de Gouden Jachthoorn trok John al op 

zoek naar een club waar men iets kon opsteken van jachttraining en vond die in Mariakerke bij 

Gent. De ñOost-Westvlaamse Jachtverenigingò gaf er een cursus voor alle jachthonden. John, met 

zijn labrador ñTitusòen Ginette, in die tijd nog met haar teckel òCrackòvolgden er met succes de 

opleiding en behaalden hun basis- en africhtingbrevet. Later ging John zijn kennis verbreden op 

cursussen in Nederland, bij o/a Brian Mc.Govern (een in Nederland wonende Schot) en later  in 

sôHertogenbosch (NL) bij Amerikaanse jachthondentrainers. De aangeleerde technieken werden 

overgebracht naar West-Vlaanderen, waar hij, samen met Daniël Tobias, de jachthondenopleiding 

voor retrievers introduceerde. Dit gebeurde eerst in Houtave, onder de ñGouden Jachthoornò en 

later in Sijsele onder ñWill To Pleaseò, waar Serge Jacquet er als trainer bijkwam. 

 

Het verbaast ons dan ook niet dat in het eerste nummer van de Rapporteur, het nieuwe clubblad van 

W.T.P., een jachtcursus werd aangekondigd met de volgende tekst: 

ñ De retrieverrassen hebben ®®n zaak gemeen: de eigenschap die hen zo geschikt en geliefd maakt 

als huisvriend en als jachtmakker, de wil om te werken voor de mens. Deze eigenschap is ï door 

hun jachthond zijn ï ingefokt en deze ówill to pleaseô maakt een retriever tot een uitstekende 

kameraad die, in verhouding met andere rassen, gemakkelijk gehoorzaam te maken is.ò. Die oproep 

maakte indruk en niet minder dan 26 honden volgden de eerste sessie. 

 

Samen met de BRC werd op 18 juni 1989 een eerste workingtest georganiseerd met niet minder dan 

72 deelnemers uit binnen- en buitenland. Het was zoôn succes dat de Nederlandse Golden 

Retrieverclub een volledig verslag publiceerde in haar clubblad. Dat was niet verwonderlijk want 46 

deelnemers kwamen uit Nederland. Babs 

Meersman, Lucien Beerden en Annemie van 

Luyk-Grevelink keurden die dag. 

 

Helemaal een topdag werd de eerste Happening 

op zaterdag 19 augustus. Naast de 

schoonheidstentoonstelling werd een ludieke 

scurry (apporteerwedstrijdje te land en te water) 

georganiseerd en ôs middags kon iedereen 

aanschuiven voor ñ reuze gebraad aan ôt spitò.  

Voor de show mocht men niet minder dan 139 

honden noteren waarvan 128 goldens, 7 

labradors en 4 flatcoated retrievers. Ook hier 

waren de Nederlanders aan zet. Door het mooie 

zomerweer kon men in open lucht showen wat 

het geheel meteen een Engels tintje gaf. De 

Best In Show werd de golden Inishea of Roy 

Black Family van Peter Karremans. Dezelfde 

hond kreeg ook 2ZG à la Française op de eerste 

field in Snellegem.  Deze zesjarige topreu zou 

een jaar later spijtig genoeg door vergiftiging 

om het leven komen. Beste vrouwelijke golden 

werd Whispering Glenroseôs Hale Gitte van Ria 

Kleynen terwijl de beker bij de flats naar Ismène van N.H. Wessel ging en bij de labs naar Mac 

Being of Purple Heathmoor van Serge Jacquet. Vanaf dat moment zou de Happening een constante 

worden in de activiteitenkalender van de club. 

 

Naar het einde van het eerste werkjaar toe was er wel een klein dipje met het ontslag van secretaris 

Boudewijn Van Vlaenderen en penningmeester Anne Deloof. Zij werden respectievelijk vervangen 

door Eric Van Ryckeghem en André Bastien.  
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Intussen was men ook al aan het zesde nummer van het tijdschriftje De Rapporteur. Hier werd een 

verse hoofdredacteur gevonden in Rudy de Jonge die ondersteund werd door een commissie met 

Eric Van Ryckeghem, Ginette Doom en Michelle Rossenu. Die laatste zou in de volgende jaren 

regelmatig leuke stukjes schrijven in het blad. 

 

De verdere uitbouw.  

a de vliegende start in 1989 kwam de zware opgave om het overdonderend succes vanaf het 

tweede jaar verder te zetten.  Ginette en John kregen net voor de jaarwissel nog een harde klap 

te verwerken. Zij verloren hun Labrador Titus, waarmee het allemaal zoôn beetje begonnen was, en 

vijf dagen later hun Golden Dan (Ch Barleybanks Summer Song).  

 

Maar meteen werden de schouders gerecht en de uitbouw van Will to Please werd aangevat. Voor 

maart 1990 plande men een tweedaagse in Engeland op uitnodiging van de Golden Retriever Club. 

Een pijnpunt bij elke hondenclub stak evenwel voorzichtig de kop op. In de Algemene 

Ledenvergadering van 10 februari 1990 lezen we : ñ Tot slot volgt een welles-nietes debat rond de 

pupbemiddeling. Bepaalde leden zijn van oordeel dat er strengere criteria moeten worden 

gehanteerd ipv gewoon lid zijn. Anderen zijn het daar dan weer niet mee eens. Een middelmatige 

teef kan uitmuntende pups ter wereld brengen. Bepaalde stemmen opperen om de pupbemiddeling 

gewoon af te schaffen. Het laatste woord is hierover nog niet gezegdéò.  De laatste zin zou later 

profetisch blijken. De belangen van gewone liefhebbers en van fokkers, die toch ook wel met 

verkoop bezig zijn, blijken niet altijd even gemakkelijk te verzoenen. In latere jaren zal dat 

regelmatig de kop opsteken en zorgen voor discussie. 

 

In de tweede jaargang van de Rapporteur merkten we meteen meer diepgang. Jan Bertels schreef 

over fokken ñ bezint vooraleer je begintò , Rudy de Jonge had het over het houden van een tweede 

hond en concludeerde : ñtwee honden geeft dubbel plezier maar je moet ze wel proberen te 

begrijpen. Eén plus één is niet altijd twee.ò Vanaf dan werden ook de nieuwe leden gepubliceerd en 

kreeg men soms kritiek over het overheersende ras, de golden. Stephan Creytens stuurde een brief 

waarin hij opriep om meer open te zijn voor alle retrievers. Hij besloot : ñ Zijn doorsnee Lab-

eigenaars half onnozele, apathische zielepoten ? Of hebben ze maar bitter weinig over voor hun 

honden? Let op, hier begint het schoentje te wringen.ò Het lidgeld voor de hoofdleden bedroeg 500 

Bfr en 250 Bfr voor de medeleden. Tegen halfweg het jaar werd Johan De Caluwé hoofdredacteur 

van Deôn Rapporteur, een functie die hij vele jaren trouw zal vervullen waarbij we de verhalen van 

zijn golden Lucca, ñde Leeuw van Vlaanderenò, konden volgen. Medestichter en duivel-doe-al 

Jacques Sercu kwam te overlijden. 

 

De voorzitter stelde ook duidelijk waar de club voor stond: ñ Ik verwijs bij deze naar de 

puppytraining. Dus niet de klassieke gehoorzaamheid (onder dwang) maar integendeel, de subtiele, 

ludieke training met als hoofddoel de perfecte verhouding hond-geleider. Er wordt een band 

gesmeed, zodoende een team vormend met onze Retriever, die aandacht heeft voor de baas.ò Dit 

geschreven in het jaar 1990 toen we eigenlijk in België nog weinig gehoord hadden van positieve 

bekrachtiging of clickertraining. Karen Pryor en Gary Wilkes hielden hun eerste clickertraining pas 

in 1992.  

 

Ook uit andere artikelen uit die beginperiode bleek dat men ñaandachtò van de pup/hond op de 

eerste plaats zette. Een artikel van Ginette Doom ñ Kersverse Eigenaars van een puppy ñ zouden we 

vandaag nog integraal kunnen aanhalen . Ze schreef letterlijk: ñ De basisregel bij de opvoeding zou 

de óvrolijke routineô moeten zijn. Dit betekent een onverschillige houding ten overstaan van 

ongewenst gedrag en een uitbundige en vrolijke uiting van tevredenheid ten overstaan van het 

gedrag dat u wenst aan te moedigen .ò  

 

N 
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In het tweede jaar van haar bestaan zal WTP naast de jacht ook duidelijk de gehoorzaamheid 

promoten. Ivo Moeremans werd binnengehaald als instructeur met als doel honden klaar te maken 

voor de Brugse Interclub en voor andere gehoorzaamheidswedstrijden. Voor de honden die de 

jachtopleiding volgden had men blijkbaar een initiatiejacht gevonden in de streek van Poeke waar 

een 12-tal retrievers het geleerde in de praktijk mochten brengen. Achteraf kon men er terecht in de 

plaatselijke hondenschool é dezelfde blijkbaar waar we 24 jaar later onze herfstwandeling zouden 

organiseren. Even later sprak G® Kleynen over een ñ Grandioze jacht in Vlissegemò 
1
. Jaren later 

zal men hierover nog verhalen vertellen want er werden 92 fazanten geschoten, 80 patrijzen en nog 

ñwat eenden, konijnen en duiven ñ. En dat net achter de Belgische duinenrug. Vandaag kan men 

zich er geen voorstelling meer van maken. Nog meer sprak de uitnodiging van Roger Janssens tot 

de verbeelding. Niet minder dan 186 personen schoven aan voor een diner in de Grote Schuur 

gevolgd door een orkest dat ten dans speelde. Dat waren nog eens tijden !  

 

Het jaar 1991 werd ingezet met een primeur. Tineke Anthonissen, dé Nederlandse specialiste in 

werkende retrievers, kwam de jachtcursus inleiden met een spreekbeurt over diverse 

trainingsfacetten. Haar boeken ñ De eerste stappenò en ñ De drie apportenò zijn nog altijd 

standaardwerkjes. Toen slaagde men er nog in om vlak bij de deur in Snellegem een veldwedstrijd 

met CACT te organiseren. De editie 1991 werd trouwens gewonnen door Stef Bollen met labrador 

Paducah Liberty. Even later kwam Mevr M Van Herle-Stevens spreken over gehoorzaamheid voor 

een publiek van 50 leden. De coryfeeën van de kynologie leken toen allemaal de weg naar Sijsele te 

vinden.  

 

Uit het verslag van de Algemene Vergadering leren we dat de club intussen goed was voor 140.000 

Bfr omzet en dat aangezien men geen opbrengsten putte uit het clubhuis het lidgeld verhoogd werd 

naar 700 Bfr. Een voorstel om een bijdrage te vragen per gevolgde les werd verworpen. In het 

bestuur werd Erna Ballegeer verkozen.  

 

Dat jaar werden er niet minder dan twee workingtesten georganiseerd, waaronder een water-

workingtest op de eigen terreinen. Uit de lijsten met geboortemeldingen in het clubblad blijkt ook 

dat meer en meer leden de weg van het fokken insloegen. De Golden Retriever begon aan zijn 

opmars. Intussen ging men op reis naar Windsor, werd een fokdag georganiseerd en ging men vaak 

samen op wandel. Tussen twee jachtcursussen door organiseerde de jachtcommissie maandelijks 

een initiatieles voor retrievers met wildapport, schot- en watergewenning. Dankzij vertaalwerk van 

Michelle Rossenu kregen de leden ook regelmatig de verhalen van James Herriott (ñAll Creatures 

Great & Smallò ) te lezen. Op de jaarlijkse veldwedstrijd in Snellegem à la Française legden 

clubleden beslag op de eerste vijf plaatsen met Little Torky van Geert Vermeersch als winnaar. 

  



Will to Please ɀ 25 jaar Pagina 9 

Naar een piek.  

egin jaren negentig schoot de werking van Will to 

Please als een raket de hoogte in. De retriever en meer 

speciaal de Golden begon heel goed in de markt te liggen als 

ideale grote gezinshond met een cachet van 

ñkindvriendelijkò. De beeltenis van de hond dook op in 

reclamecampagnes en geschroomd van veel kynologische 

kennis begonnen meer en meer mensen deze hond als 

huishond te nemen. Op een gegeven moment kwam er zelfs 

een bericht in het clubblad inzake een overaanbod van 

Golden- en Labradorpups, waardoor niet alleen de prijs 

daalde maar sommige fokkers met pups van meer dan 12 

weken zaten. Er volgde dan ook een oproep om geen 

gelegenheidsnestjes meer te fokken en er pas aan te beginnen 

als er minstens vier ernstige kandidaat-kopers op de 

wachtlijst stonden. Er werd ook een lang artikel van de 

Nederlandse Labradorclub gepubliceerd waarin men 

waarschuwde tegen de ógenetic driftô, nl het fokken met een 

heel beperkt aantal ouder- (vader-) dieren. De conclusie was 

dat een populatie waarin weinig onderlinge verwantschappen 

bestaan het stabielst en het gezondst is. ñ Zo is het 

bijvoorbeeld gevaarlijk om enkele dieren de fokkerij volledig 

te laten beheersen ñ.  

 

Op de drie domeinen was de club super actief: 

gehoorzaamheid, show en jacht. Voor dat laatste onderdeel 

doken in de club zeer goede jonge honden op oa de 

genoemde Torky en ook Mentor van Roger Lingier. Er werd 

naast de jacht- en feestcommissie ook een werkcommissie 

opgericht. Die stond onder leiding van Gerard Minu en 

hoofdinstructeur Annemie Gruyaert. Deze commissie was de voorloper van de latere 

gehoorzaamheidscommissie. 

 

Voor het werkjaar 1992 voorzag de club niet minder dan 17 activiteiten los van de gewone 

trainingsdagen. Ook financieel boerde de club niet slecht. Bij de afsluiting van 1991 was er een 

kasoverschot van 100.000- Bfr. Toch waren er ook al de eerste wolkjes aan de heldere hemel. 

Familiale situaties hebben uiteraard een invloed op een vereniging die steunt op allemaal 

vrijwilligers. Na de scheiding van de terreineigenaars, kwamen er halfweg het jaar nieuwe 

richtlijnen inzake het gebruik van het terrein waarbij de mogelijkheden beperkter werden. Omdat er 

niet meer mocht geschoten worden met een alarmpistool dienden de jachtcursisten in allerijl een 

nieuwe locatie te zoeken.  

 

De Windsor-reis van dat jaar zou vele deelnemers lang heugen. Alles was perfect gepland buiten 

een buschauffeur die maar aan geen kanten de weg wist noch in Frankrijk noch in London. 

Hilariteit alom ! Op het einde van het werkjaar kon het bestuur fier als een gieter melden dat er niet 

minder dan 451 mensen lid waren van de club. Volgens hedendaagse maatstaven een gigantisch 

aantal. André Bastien nam wel ontslag als penningmeester en werd opgevolgd door André 

Bervoets. Ook Annemie Gruyaert stopte haar activiteiten als gedreven lesgeefster in de 

gehoorzaamheid. Nieuwe instructeurs werden Josette Garreyn, de jonge Ann Beernaert en Ronald 

Peere. 

 

B Lesgeversteam gehoorzaamheid in 1992 
 
Puppy: Erna Beuselinck, André Bastien, 
John Huyghebaert en Stephan Creytens. 
 
A-klas: Viviane Deleersnijder, Bernard 
Lanssens, Gilbert Creyf, Henk Gunst, John 
Huyghebaert. 
 
B-klas:Annemie Gruyaert, Marijke Devolder, 
Gerard Minu, Henk Gunst, Peter Maene. 
 
C-klas: Annemie Gruyaert, Rudo Desodt. 
 
Lesgeversteam jacht 1992: 
 
Daniël Tobias, Frieda Verpoort, John 
Huygebaert, Dirk De Groote, Gé Kleynen, 
Ben Koolen, Serge Jacquet en Marianne 
Tobias. 
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Het toppunt van de club lag rond de jaren ô91 ïô93. Op de ñHappeningò1991 waren 281 retrievers 

ingeschreven. Het jaar daarop zakte het aantal al tot 209.  

 

Begin 1993 kon de voorzitter melden dat de KKUSH een akkoord gaf om de naam ñTrainingsclub 

Will to Pleaseò te mogen dragen. Op 16 februari werd de club echter opgeschrikt door een tragisch 

ongeval. Mistral en Pulis, de twee labradors van 

Serge Jacquet liepen op een gegeven moment op 

de autoweg, wat ze met hun leven bekochten. 

Gans de club was in shock. Vanaf datzelfde jaar 

verhuisde de jachtcursus naar ñDe Krulleputò te 

Sint Michiels Brugge, waar men na de training 

een pintje kon drinken in het voormalig 

kippenhok van Marcel Bailleul.  

Datzelfde jaar zou de workingtest ook naar daar 

verhuizen. Er werd eveneens een WTP-team 

afgevaardigd voor de Internationale Workingtest 

te Lommel.  Zij  behaalden er een eervolle 8
e
 

plaats terwijl Dirk De Groote in de individuele 

wedstrijd onderuit ging in de finale doordat baas 

en hond bij een cruciale marking geplaagd 

werden door wespen.  

Er werd ook gestart met een showtraining 

op woensdagavond en een cursus trimmen.  

In de gehoorzaamheid kon Will to Please de 

interclub van de Brugse hondenscholen 

voor de tweede keer winnen. Via contacten 

in Groot-Brittannië, waren John en Ginette 

er in geslaagd om de jaarlijkse bustrip van 

de Engelse Golden Retriever Club naar 

Brugge te lokken. Zij kregen er een 

rondleiding in de historische stad en waren 

op de ñHappeningòaanwezig. Aangezien er 

onder de bezoekers veel gerenommeerde 

Engelse keurmeester-fokkers waren, was dit 

een unieke kans voor de golden 

retrieverliefhebber om hun hond op de 

ñWTP-Happeningò in te schrijven. 

Maureen McKenna schreef achteraf een 

lange brief over haar ervaringen in dat 

weekend. Zij was enthousiast over de 

ontvangst en de rondleidingen in Brugge. 

Ze merkte op dat het nachtleven wat 

getemperd was omdat het Belgische volk 

een droevige periode doormaakte. ñ Zij 

treurden om de dood van hun koning die de 

zaterdag zou begraven worden. ñ. Zij was 

vol lof voor de organisatie en voor de exposanten ñdie lange afstanden aflegden over het vasteland 

omdat het aantal gespecialiseerde shows erg beperkt is.ò 



Will to Please ɀ 25 jaar Pagina 11 

 

Het jaar 1994 werd ingezet met een primeur. In de Rapporteur werd de eerste zwart/wit foto 

gepubliceerd . Ondanks de slechte kwaliteit kunnen we het toch niet laten om hem hierbij af te 

beelden. Oude getrouwen zullen nog enkele gezichten herkennené maar dan in een 20 jaar jongere 

versie.  

Komen en gaan is een constante in een vrijwilligersorganisatie.  Begin van het jaar verlieten Rudo 

Desodt en Ronald Peere het instructeursteam. Ann Beernaert en Koen Vandekerckhove werden 

voorgedragen voor het examen van instructeur en zouden ook slagen. Even later zou ook Stephan 

Creytens als instructeur puppies zijn activiteiten stopzetten.  


